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 Lautakunnan jäsen Markku Ihalainen kysyi;  
 ”Milloin uimahallin hankesuunnitelma on toteutumassa? Käyttöaste on 

todella suuri ja kuntalaisten kyselyssä todella tärkeä.”  
 


